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PROTOKÓŁ Nr LXXVIII/23 

z sesji VIII kadencji Rady Miasta Kościerzyna 

odbytej w dniu 29 listopada 2023 roku 
 

A. Miejsce obrad: sesja odbyła się na sali obrad Rady Miasta 

B. Przewodniczący obrad: 1. Helena Kaszubowska – Nitz  

C. Protokolant:   1. Magdalena Wierzba  

 

Na podstawie listy obecności stwierdzam prawomocność obrad 

 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Helena Kaszubowska-Nitz 

podpis przewodniczącego otwierającego obrady  

 

D. Przebieg obrad. 

 

1. Otwarcie sesji  
Przewodniczący obrad, Helena Kaszubowska – Nitz, otworzyła obrady, powitała radnych, 

Burmistrza Kościerzyny, pracowników Urzędu, mieszkańców miasta (załącznik nr 1).  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 
Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad. Ilość podpisów radnych na liście obecności: 

19 osób. Lista obecności stanowi załącznik nr 2. 

 

3. Ustalenie porządku obrad 
Zaproszenie na sesję Rady stanowi załącznik nr 3.  

Wniosek o zmianę porządku obrad (załącznik nr 4) zgłosił Michał Majewski – Burmistrz Miasta.  

Głos zabrali: Kazimierz Stoltmann, Michał Majewski.  

Głosowanie wniosku burmistrza o zmianę w porządku obrad w części dotyczącej zdjęcia 

projektu uchwały na druku nr 671 i zastąpienie go projektem uchwały na druku 671a. 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

Ilość głosów „za”: 17 

Ilość głosów „przeciw”: 0 

Ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 

Wynik: Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie wniosku burmistrza o zmianę w porządku obrad w części dotyczącej zdjęcia 

projektu uchwały na druku nr 672 i zastąpienie go projektem uchwały na druku 672a. 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

Ilość głosów „za”: 17 

Ilość głosów „przeciw”: 0 

Ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 
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Wynik: Wniosek został przyjęty. 

Przyjęty porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

4. Przyjęcie protokołu z LXXVI i LXXVII sesji 
Nie zgłoszono uwag do protokołów z sesji. 

Przyjęcie protokołów: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

Ilość głosów „za”: 17 

Ilość głosów „przeciw”: 0 

Ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 

Wynik: Protokoły zostały przyjęte. 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu w okresie 

międzysesyjnym i z wykonania uchwał Rady. 
Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym i z wykonania uchwał Rady 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Tomasz Dargacz, Michał Majewski, Aleksander Mach, Krzysztof 

Jażdżewski (załącznik nr 7), Kazimierz Stoltmann, Kazimierz Borzyszkowski, Robert Fennig, 

Michał Kujach. 

 

6. Podjęcie uchwał: 
a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIV/537/22 Rady Miasta Kościerzyna 

z dnia 14 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kościerzyna na 2023r 

Projekt uchwały na druku nr 671a zaprezentował pan Jarosław Laska – Skarbnik Miasta. 

Stanowisko Komisji: 

Komisji Budżetowej: jednogłośnie pozytywne. 

W dyskusji głos zabrali: Przemysław Brzeski, Jarosław Laska, Kazimierz Stoltmann, Michał 

Majewski, Ewelina Labuda, Katarzyna Knopik. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 12 

• ilość głosów „przeciw”: 1 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 5 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/640/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 8. 

 

b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/10/11 Rady Miasta Kościerzyna 

z dnia 9 lutego 2011r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Kościerzyna 

Projekt uchwały na druku nr 672a zaprezentował pan Jarosław Laska – Skarbnik Miasta. 

Stanowisko Komisji: 

Komisji Budżetowej: jednogłośnie pozytywne. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 12 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 6 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/641/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 9. 

 

c. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/474/22 Rady Miasta Kościerzyna 

z dnia 1 czerwca 2022r. w sprawie XIV emisji obligacji miejskich oraz w sprawie zmiany 

uchwały Nr LXXIII/601/23 Rady Miasta Kościerzyna z dnia 28 czerwca 2023r. w sprawie 

emisji XV obligacji miejskich 

Projekt uchwały na druku nr 673 zaprezentował pan Jarosław Laska – Skarbnik Miasta. 

Stanowisko Komisji: 

Komisji Budżetowej: pozytywne. 

W dyskusji głos zabrali: Tomasz Dargacz, Jarosław Laska. Katarzyna Knopik. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 13 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 5 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/642/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 10. 

 

d. Podjęcie uchwały w zmiany uchwały Nr LXXVII/632/23 Rady Miasta Kościerzyna z dnia 

25 października 2023r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2024 rok 

Projekt uchwały na druku nr 674 zaprezentował pan Jarosław Laska – Skarbnik Miasta. 

Stanowiska Komisji: 

Komisji Budżetowej: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Komunalnej: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Zdrowia i Środowiska: jednogłośnie pozytywne. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 12 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 6 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/643/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 11. 

 

e. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Cyprysowa drodze wewnętrznej położonej 

w obrębie geodezyjnym 10 miasta Kościerzyna 

Projekt uchwały na druku nr 675 zaprezentowała Sylwia Burczyk – naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami. 



Strona 4 z 9 
 

Stanowiska Komisji: 

Komisji Komunalnej: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu: jednogłośnie pozytywne. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 17 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/644/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 12. 

 

f. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Cztery Pory Roku drodze położonej 

w obrębie geodezyjnym nr 02 miasta Kościerzyna 

Projekt uchwały na druku nr 676 zaprezentowała Sylwia Burczyk – naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami. 

Stanowiska Komisji: 

Komisji Komunalnej: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu: jednogłośnie pozytywne. 

W dyskusji głos zabrali: Aleksander Mach, Przemysław Brzeski. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 13 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 4 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/645/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 13. 

 

g. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

działek ozn. nr geodez. 52/1 i 59/10 położonych w obrębie geodezyjnym nr 01 miasta 

Kościerzyna, działki ozn. nr geodez. 1491/2 położonej w obrębie geodezyjnym nr 06 

miasta Kościerzyna oraz działki ozn. nr geodez. 64/61 położonej w obrębie 

geodezyjnym nr 10 miasta Kościerzyna 

Projekt uchwały na druku nr 677 zaprezentowała Sylwia Burczyk – naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami. 

Stanowiska Komisji: 

Komisji Budżetowej: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Komunalnej: jednogłośnie pozytywne. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 18 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/646/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 14. 
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h. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

działek ozn. nr geodez. 74/16, 74/8 i 179/13 położonych w obrębie geodezyjnym nr 03 

miasta Kościerzyna, działek ozn. nr geodez. 1038 i 216/3 położonych w obrębie 

geodezyjnym nr 09 miasta Kościerzyna oraz działek ozn. nr geodez. 51/30 i 76/8 

położonych w obrębie geodezyjnym nr 10 miasta Kościerzyna 

Projekt uchwały na druku nr 678 zaprezentowała Sylwia Burczyk – naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami. 

Stanowiska Komisji: 

Komisji Budżetowej: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Komunalnej: jednogłośnie pozytywne. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 16 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/647/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 15. 

 

i. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej 

Projekt uchwały na druku nr 679 zaprezentowała Sylwia Burczyk – naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami. 

Stanowisko Komisji: 

Komisji Komunalnej: jednogłośnie pozytywne. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 17 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 1 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/648/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 16. 

 

j. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028  

Projekt uchwały na druku nr 680 zaprezentowała Sylwia Trzebiatowska – dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Stanowiska Komisji: 

Komisji Budżetowej: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Zdrowia i Środowiska: jednogłośnie pozytywne. 

W dyskusji głos zabrali: Tomasz Dargacz, Sylwia Trzebiatowska, Kazimierz Maszk. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 
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• ilość głosów „za”: 16 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/649/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 17. 

 

k. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego 

w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

Projekt uchwały na druku nr 681 zaprezentowała Sylwia Trzebiatowska – dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Stanowiska Komisji: 

Komisji Budżetowej: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu: pozytywne. 

Komisji Zdrowia i Środowiska: jednogłośnie pozytywne. 

W dyskusji głos zabrali: Przemysław Brzeski, Sylwia Trzebiatowska. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 17 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/650/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 18. 

 

l. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniu wspomaganym 

Projekt uchwały na druku nr 682 zaprezentowała Sylwia Trzebiatowska – dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Stanowiska Komisji: 

Komisji Budżetowej: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu: jednogłośnie pozytywne. 

Komisji Zdrowia i Środowiska: pozytywne. 

W dyskusji głos zabrali: Kazimierz Stoltmann, Sylwia Trzebiatowska, Kazimierz Maszk. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 16 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 1 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/651/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 19. 

 

m. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Miejskiej 

Kościerzyna z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2024 rok” 
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Projekt uchwały na druku nr 683 zaprezentowała Ewelina Labuda – naczelnik Wydziału 

Rozwoju i Promocji. 

Stanowiska Komisji: 

Komisji Budżetowej1 

Komisji Zdrowia i Środowiska: jednogłośnie pozytywne. 

W dyskusji głos zabrali: Kazimierz Stoltmann, Tomasz Szala, Michał Majewski, Katarzyna 

Knopik, Aleksander Mach, Tomasz Dargacz. 

Podjęcie uchwały: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie: 

• ilość głosów „za”: 17 

• ilość głosów „przeciw”: 0 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 

Wynik: Uchwała Nr LXXVIII/652/23 została podjęta zgodnie z załącznikiem nr 20. 

 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych 
Maria Mach poruszyła sprawę organizacji Zjazdu Kaszubów. 

Odpowiedzi udzielił Michał Majewski. 

Krzysztof Lipski odczytał interpelację w sprawie remontu ul. Kowalskiej i Jeziornej (załącznik 

nr 21). 

Kazimierz Stoltmann poruszył sprawę oświetlenia i stanu drogi na ul. Gajowej i Zagajnikowej. 

Dodał, że dzwoniła do niego mieszkanka ul. Ceynowy, która prosiła o położenie płyt. 

Odpowiedzi udzielił Michał Majewski. 

W dyskusji głos zabrali: Kazimierz Stoltmann, Michał Majewski. 

Katarzyna Knopik odczytała interpelację w sprawie przejścia dla pieszych przy ul. Brzozowej 

i Wrzosowej (załącznik nr 22), oraz interpelację w sprawie komunikacji miejskiej (załącznik 

nr 23). 

Tomasz Szala zabrał głos w sprawie ul. Gajowej i  osiedla Wierzysko. 

Przemysław Brzeski poruszył sprawę ul. Modrzewiowej. 

Odpowiedzi udzielili: Tomasz Nadolny, Michał Majewski. 

Krzysztof Lipski zapytał, czy z części parku przy ul. 8 Marca zostanie wybudowany parking dla 

mieszkańców budowanego bloku. 

Odpowiedzi udzielił Michał Majewski. 

Głos zabrali: Krzysztof Lipski, Michał Majewski. 

Aleksander Mach zapytał, kiedy powstanie przejście dla pieszych przy ul. Brzozowej. 

Odpowiedzi udzielił Michał Majewski. 

Głos zabrali: Aleksander Mach, Michał Majewski. 

Krzysztof Jażdżewski zapytał, czy istnieje możliwość postawienia znaku strefa zamieszkania 

przy ul. Brzozowej i ul. Topolowej. 

Odpowiedzi udzielił Michał Majewski. 

Głos zabrali: Aleksander Mach, Tomasz Szala. 

Tomasz Dargacz poprosił burmistrza o postawienie dwóch lamp na ul. Klasztornej. 

Andrzej Wronikowski powiedział, że kierowcy chcieliby, żeby od ul. Gdańskiej do Klasztornej 

pojawiły się światła na przejściu dla pieszych. Dodał, że kierowcy i piesi proszą o przejścia dla 

pieszych na ul. Storczykowej. 

Odpowiedzi udzielił Michał Majewski. 
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Krzysztof Jażdżewski poruszył sprawę zachowania młodzieży (załącznik nr 24). 

Kazimierz Stoltmann poprosił burmistrza, aby podczas debaty zaproponował zwiększenie 

środków na drogi, oświetlenie. 

Odpowiedzi udzielił Michał Majewski. 

Michał Kujach poprosił burmistrza, aby trzymał się swojego sposobu postępowania, o działanie 

metodyczne w kontekście dróg.  

Głos zabrali: Kazimierz Stoltmann, Michał Majewski, Aleksander Mach. 

Kazimierz Borzyszkowski poprosił burmistrza, aby poprosił panią starostę, żeby w godzinach, 

w których odbywają się w „budowlance” zajęcia szkoły piłkarskiej, rodzice mogli wjeżdżać na 

teren szkoły. 

Odpowiedzi udzielił Tomasz Nadolny.  

Krzysztof Jażdżewski odniósł się do wypowiedzi przedmówcy. 

 

8. Wolne wnioski i informacje 
Głos zabrali: Helena Kaszubowska – Nitz, Aleksander Mach, Wojciech Spiczak Brzeziński 

(załącznik nr 25), Michał Majewski, Tomasz Dargacz, Kazimierz Stoltmann, Krzysztof 

Jażdżewski, Tomasz Szala. 

Głosowanie wniosku radnego Tomasza Dargacza nad zamknięciem dyskusji: 

Stwierdzenie kworum. 

Głosowanie:  

• ilość głosów „za”: 5 

• ilość głosów „przeciw”: 8 

• ilość głosów „wstrzymujących się”: 0 

Wynik: wniosek nie został przyjęty. 

Głos zabrali: Aleksander Mach, Michał Majewski, Maria Mach, Kazimierz Stoltmann, Wojciech 

Spiczak Brzeziński, Tomasz Szala, Krzysztof Jażdżewski (załącznik nr 26), Tomasz Nadolny, 

Kazimierz Borzyszkowski, Krzysztof Knut (załącznik nr 27). 

   

9. Zakończenie sesji  
Dnia 29 Listopada 2023r. nastąpiło zakończenie LXXVIII sesji Rady Miasta Kościerzyna.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

H. Podpisy: 

    

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Magdalena Wierzba 

Protokolant 1 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Helena Kaszubowska–Nitz 

Przewodniczący obrad 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Strona 9 z 9 
 

 

ZAŁACZNIKI: 

Numer 

załącznika 
Nazwa załącznika 
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1.  
Lista obecności przedstawicieli Urzędu i kierowników jednostek 

podległych 
tak tak 

2.  Lista obecności radnych tak tak 

3.  Zaproszenie na sesję tak tak 

4.  Wniosek burmistrza o zmianę porządku obrad tak tak 

5.  Przyjęty porządek obrad nie tak 

6.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu nie tak 

7.  Zdjęcia zaprezentowane przez Krzysztofa Jażdżewskiego nie tak 

8.  Uchwała Nr LXXVIII/640/23 tak tak 

9.  Uchwała Nr LXXVIII/641/23 tak tak 

10.  Uchwała Nr LXXVIII/642/23 tak tak 

11.  Uchwała Nr LXXVIII/643/23 tak tak 

12.  Uchwała Nr LXXVIII/644/23 tak tak 

13.  Uchwała Nr LXXVIII/645/23 tak tak 

14.  Uchwała Nr LXXVIII/646/23 tak tak 

15.  Uchwała Nr LXXVIII/647/23 tak tak 

16.  Uchwała Nr LXXVIII/648/23 tak tak 

17.  Uchwała Nr LXXVIII/649/23 tak nie 

18.  Uchwała Nr LXXVIII/650/23 tak tak 

19.  Uchwała Nr LXXVIII/651/23 tak tak 

20.  Uchwała Nr LXXVIII/652/23 tak tak 

21.  Interpelacja złożona przez radnego Krzysztofa Lipskiego tak tak 

22.  Interpelacja złożona przez radną Katarzynę Knopik tak tak 

23.  Interpelacja złożona przez radną Katarzynę Knopik tak tak 

24.  Pismo złożone przez radnego Krzysztofa Jażdżewskiego tak tak 

25.  Pismo złożone przez prezesa KTBS tak tak 

26.  Zdjęcie zaprezentowane przez Krzysztofa Jażdżewskiego nie tak 

27.  Informacja złożona przez Krzysztofa Knuta tak tak 

28.  Wyniki głosowania podczas sesji nie tak 

29.  
Projekty uchwał na sesję  

(od 671 do 683 oraz 660a, 671a i 672a – 15 plików) 
nie tak 

30.  Spis materiałów i dokumentów na cyfrowych nośnikach danych tak tak 

31.  Cyfrowy nośnik danych – CD nr 1/LXXVIII/2023 

 


